
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Napieralskiego 

na 39. posiedzeniu Senatu 

w dniu 21 kwietnia 2017 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Konstantego Radziwiłła 

Zwracam się z zapytaniem w sprawach leżących w kompetencji Ministra Zdrowia, a dotyczących środków 

finansowych przeznaczonych na wzrost wynagrodzeń. 

Minister Zdrowia rozporządzeniem z dnia 8 września 2015 r. w sprawie ogólnych warunków umów  

o udzielanie świadczeń opieki zdrowotnej (DzU poz. 1400 z późn. zm.) przeznaczył dodatkowe środki 

finansowe na wzrost miesięcznego wynagrodzenia dla pielęgniarek, położnych oraz higienistek szkolnych. 

Jest to 4x400 zł, począwszy od roku 2015. Corocznie wzrost następuje o kolejne 400 zł. Aktualnie jesteśmy  

w połowie realizacji tego zobowiązania. 

Zapowiadana likwidacja od 1 stycznia 2018 r. NFZ rodzi niepokój co z dalszymi wypłatami. Czy i kto 

przejmie po NFZ (który aktualnie jest płatnikiem tych środków) obowiązek dalszego wypłacania wskazanych 

w ww. rozporządzeniu kwot? 

W związku z powyższym bardzo proszę o podjęcie działań, które zapewnią dalszą wypłatę wskazanych 

kwot. 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Napieralski 

 


